

Inquiries/Interpellations

Tuesday, 28th May, 1985

No. 1.

By the Honourable Senator Sinclair:

19th December—That he will call the attention of the Senate to the growing concern, even in some cases fear, arising from the contradictory government statements on economic and social policy.

No. 2.

By the Honourable Senator Croll:

19th December—That he will call the attention of the Senate to justice for the elderly.

Le mardi 28 mai 1985

N° 1.

Par l'honorable sénateur Sinclair:

19 décembre—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur l'inquiétude croissante, et même la peur dans certains cas, suscitées par les déclarations contradictoires du gouvernement sur la politique économique et sociale.

N° 2.

Par l'honorable sénateur Croll:

19 décembre—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la justice pour les personnes âgées.

Motions

Tuesday, 28th May, 1985

By the Honourable Senator Roblin, P.C.:

16th May—That the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration be authorized to examine the subject-matter of the Bill C-45, intitled: "An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.

Le mardi 28 mai 1985

Par l'honorable sénateur Roblin, C.P.

16 mai—Que le Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-45, intitulé: «Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes», avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.